

الاسم: د. حمد سعيد لسلوم القسم: إدارة عامة

هاتف المكتب : 8539

hslsalomm@nu.edu.sa: البريد الإلكتروني الرسمي

الموقع الإلكتروني (إن وجد) :

نبذة تعريفية

أستاذ إدارة الأعمال المساعد بقسم الادارة العامة , وكيل الكلية للتطوير والجودة ومشارك في العديد من اللجان والوحدات والمجالس في الكلية والجامعة

<u>المؤهلات</u>

- دكتوراه في الادارة العامة من كلية الاقتصاد والعلوم السياسية من جامعة القاهرة.

<u>الخيرات</u>

وكيل كلية العلوم الادارية للشؤون الاكاديمية من 1434 الى 1438 رئيس قسم الادارة العامة من 1440 الى 1444

وكيل الكلية للتطوير والجودة من عام 1444 حتى تاريخه.

المشرف على برنامج الماجستير التنفيذي لادارة الموارد البشرية من 1440 الى 1444 المين عام مجلس كلية العلوم الادارية 1444

المشرف على ادارة الاستثمار والاوقاف بجامعة نجران من 1439 الى 1444

<u>الدورات</u>

العديّد من الدورات التدريبية في مجال التخصص وأعمال الجودة.

Name: Hamad Saeed Lsalomm Department: Public administration

Tel: 8539

E-mail: hslsalomm@nu.edu.sa

Web Site (Optional):

Professional Summary

Assistant Professor of Business Administration in the Department of Public Administration, Vice Dean for Development and Quality, and participant in many committees, units and councils in the college and university.

Qualifications

- Doctorate in Public Administration from the Faculty of Economics and Political Science, Cairo University.

Experience

Vice Dean of the College of Administrative Sciences for Academic Affairs from 1434 to 1438

Head of the Department of Public Administration from 1440 to 1444

Vice Dean of the College for Development and Quality from 1444 to date.

Supervisor of the Executive Master's Program in Human Resources Management from 1440 to 1444

Secretary General of the Council of the College of Administrative Sciences 1444

Supervisor of Investment and Endowments Management at Najran University from 1439

to 1444

Training Programs

Many training courses in the field of specialization and quality work.